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EL  PAPA  CONVIDA  A  UNA  JORNADA  DE  PREGÀRIA  
 I  DEJUNI  PER  LA  PAU  A  UCRAïNA 

 

    "Tinc un gran dolor al meu cor per l'empitjorament de la situació a Ucraïna. Tot i els esforços 
diplomàtics de les últimes setmanes, s'estan obrint escenaris cada cop més alarmants”. Ho ha 
afirmat el papa Francesc, aquest 23 de febrer, al final de l'audiència general a l'Aula Pau VI del 
Vaticà. 
 

    “Com jo, tanta gent de tot el món sent angoixa i preocupació”, ha observat el Pontífex, constatant 
amb amargor que “una vegada més la pau de tothom es veu amenaçada per interessos 
partidistes”.  
 

    “Voldria fer una crida als responsables polítics perquè facin un examen seriós de consciència 
davant Déu, que és Déu de la pau i no de la guerra; que és el Pare de tots, no només d'alguns, que 
vol que siguem germans i no pas enemics. Prego a totes les parts implicades que s'abstinguin de 
dur a terme qualsevol acció que pugui causar encara més patiment a les poblacions, 
desestabilitzant la convivència entre les nacions i desprestigiant el dret internacional.” 
 

    Units en oració per la pau “Jesús ens va ensenyar que a la insensatesa diabòlica de la violència 
es respon amb les armes de Déu, amb la pregària i el dejuni. Convido tothom, que el proper 2 de 
març, Dimecres de Cendra, facin una Jornada de dejuni per la pau. Animo de manera especial els 
creients perquè aquell dia es dediquin intensament a la pregària i al dejuni. Que la Reina de la 
Pau preservi el món de la bogeria de la guerra.” 
 

 

UN  MÓN  NOU 
 

    En la trobada de Jesús amb els seus deixebles,immediatament després d’haver-los presentat les 
benaurances, veiem un seguit de sentències que ens permeten apreciar els valors del mon nou que 
el mestre començava a presentar als seus oients. Són paraules que ajuden la llum a obrir-se pas 
per posar en evidència tot el que es mou en la foscor de la misèria humana.       
    La història ve de lluny; la Bíblia la situa en els orígens, en la caiguda d’Adam i d’Eva per voler ser 
com Déu, per tenir el domini sobre el que està bé i el que està malament. Una llarga història en què 
sempre hi ha qui creu estar en possessió de la veritat i pretén imposar-la als altres en benefici propi; 
homes que es creuen poderosos, però que no són més que cecs que guien altres cecs. És una 
manera de fer en la qual cadascú pretén assenyalar el que està bé i el que està malament i 
remarcar l’error dels altres. Una manera de pensar que ens posa al centre, que fa que tot giri entorn 
dels nostres interessos, que siguem incapaços d’adonar-nos d’altres necessitats que no siguin les 
nostres i que deriva en una forma d’actuar que ens està abocant a l’autodestrucció. Ens hauríem 
d’esforçar per descobrir els altres, no desentendre’ns rutinàriament de les seves necessitats i 
adonar-nos que som tots criatures limitades i estretament unides a tota la creació de la qual 
depenem. Es tracta d’adoptar una actitud més humil, més oberta, més misericordiosa. Als cristians 
ens pertoca deixar-nos empeltar en Jesús, ell és el vertader arbre   de la vida. Ell ha vingut a 
recrear-nos homes i dones nous, alliberats del mal costum de judicar, sentenciar i condemnar els 
altres. Hem de deixar-nos portar per la seva paraula, que ressoni en el nostre cor, un cor net del 
qual desbordi bondat.  
 



    El desinterès dels altres pot ser el millor fonament de la pau? Som prou desassenyats per ser 
capaços de dir: “Aquí, ningú guia ningú; tothom és prou gran” i afegir: “No em fico amb els altres, i 
així no es ficaran amb mi”. Aquestes paraules són evangeli? 
 

 PREGUEM: 
     Senyor, nosaltres no volem pas desentendre’ns del món ni resignar-nos al mal. Amb Vós i 
gràcies a Vós, sabem que res 
 no és impossible. Feu, doncs, que vivim com Vós la preocupació apassionada per aquesta Terra 
que heu posat en les nostres mans perquè en fem el millor espai de vida per viure amb els 
germans. Us ho demanem per Jesucrist, Senyor nostre. Amén                                  ECOPARROQUIES 

 
 

 

COMENTARIO  AL  EVANGELIO  Lc 6,39-45 

 
«El hombre bueno, del buen tesoro del corazón saca lo bueno» 

 
   Hoy hay sed de Dios, hay frenesí por encontrar un sentido a la existencia y a la 
actuación propias. El boom del interés esotérico lo demuestra, pero las teorías auto -
redentoras no sirven. A través del profeta Jeremías, Dios lamenta que su pueblo haya 
cometido dos males: le abandonaron a Él, fuente de aguas vivas, y se cavaron aljibes, 
aljibes agrietados, que no retienen el agua (cf. Jer 2,13).  
 
    Hay quienes vagan entre medio de pseudo-filosofías y pseudo-religiones ciegos que 
guían a otros ciegos (cf. Lc 6,39) hasta que descorazonados, como san Agustín, con el 
esfuerzo propio y la gracia de Dios, se convierten, porque descubren la coherencia y 

trascendencia de la fe revelada. En palabras de san Josemaría 
Escrivá, «La gente tiene una visión plana, pegada a la tierra, de dos 
dimensiones. Cuando vivas vida sobrenatural obtendrás de Dios la 
tercera dimensión: la altura, y, con ella, el relieve, el peso y el 
volumen». 
 
    Benedicto XVI iluminó muchísimos aspectos de la fe con textos 
científicos y textos pastorales llenos de sugerencias, como su trilogía 
"Jesús de Nazaret". He observado cómo muchos no católicos se 
orientan en sus enseñanzas (y en las de san Juan Pablo II). Esto no es 

casual, pues no hay árbol bueno que dé fruto malo, no hay árbol malo que dé fruto bueno 
(cf. Lc 6,43). 
 
Se podrían dar grandes pasos en el ecumenismo, si hubiere más buena voluntad y más 
amor a la Verdad (muchos no se convierten por prejuicios y ataduras sociales, que no 
deberían ser freno alguno, pero lo son). En cualquier caso, demos gracias a Dios por 
esos regalos (Juan Pablo II no dudaba en afirmar que Concilio Vaticano II es el gran 
regalo de Dios a la Iglesia en el siglo XX); y pidamos por la Unidad, la gran intención de 
Jesucristo, por la que Él mismo rezó en su Última Cena.   
                                                                                            Dr. Johannes Vila  r(Alemania) 

 
 

 

INTENCIONS  DE  MISSA  DE  LA  SETMANA 

 

 DISSABTE  26 19h. Juan  Terrazas  Expósito  

 DIUMENGE 27               11h. 
13h. 

 Maria-Cinta  Aleixandri  Plà 
 Pro populo 

 DIMECRES   2  
   DE CENDRA  

17’30h 
20h. 

Imposició  de  la  Cendra  (sense  missa) 
Missa  amb  imposició  de  la  Cendra 

 DIUMENGE   6               11h. 
13h. 

Manuel  Montfort 
Pro  populo 

 DILLUNS  7 20h.  Missa en  temps  de  Pandèmia  
 

  
 



 
 
 

MISSES  DE  DILLUNS  A  DIVENDRES  A  LES  20 H. 
 
 

CONDOL 

 
El donem als familiars de:José  Ruiz  Alcántara i Àngela Fradera Rafart.I desitgem que els difunts  
gau deixin  de  la Vida eterna a la casa del Pare. 
 
 

NORMES  SOBRE  EL  DEJUNI  I  L’ABSTINENCIA  PER  QUARESMA 

 
El Dimecres de Cendra i el Divendres Sant, són dies de dejuni i abstinència. 
 

Tots els divendres de Quaresma són dies d'abstinència de carn. 
 

A qui obliga aquestes normes? 
L’abstinència de carn a tots els que han complert 14 anys. 
 

El dejuni a tots els que han complert 18 anys fins als 59 complerts. 
 

És important fer aquestes pràctiques amb un sentit religiós i sotmetre el gust per enfortir les virtuts 
com la temprança, la sobrietat i la humilitat; i també afavorir l'exercici de la caritat , ja que tots els 
sacrificis que es fan han d'apuntar a fer un bé o un servei al proïsme i a tota l'Església. 
 
 

 

Despatx parroquial, dimarts i dijous de 18 a 19,30h. 
Horari de misses : de dilluns a divendres a les  20h.  

dissabte a les 19h .i  diumenge 11h (Català)  i 13h. (castellano) 
Sant Rosari: de dilluns a divendres19,30h. 

Telef. 93 371 12 97   Mòbil 628 019 078   
E-meil santjust664@bisbatsantfeliu.cat 

 

 

 

 

 

 


